
Vragen bij raadsvoorstel ‘Kadernota 2019 GGDrU’

Op voorhand al vast een paar vragen over het raadsvoorstel die Bert van Leusden vanavond als 
woordvoerder zal stellen. 

1. In het stuk van het college wordt het volgende aangeven: "De GGD was door snelle groei van de 
organisatie te kwetsbaar geworden op de bedrijfsvoering en bovendien voldeed de ICT infrastructuur 
niet meer aan de huidige eisen en een belangrijke inhoudelijke ontwikkeling is die van het nieuwe 
digitale dossier JGZ (DD JGZ)" 
Vraag: Welke snelle groei heeft de GGD ondergaan; de verplichte basisafname en extra afname staan 
toch allang vast?
            Het digitaliseren van de dossiers GGD en JGZ is al in ontwikkeling vanaf de eerste jaren in deze 
eeuw en de GGD heeft in de jaren 2010-2014 zeker een €3.5 miljoen extra gekregen om te 
digitaliseren. In 2011 is er  
            2.1 miljoen gebruikt van het overschot in de jaarrekening. Daarvoor en daarna zijn er bedragen 
van een 1/2 miljoen in de begrotingen te vinden om te digitaliseren.

2. In de kaderbrief 2019 staat bij punt 3.1 staat dat een nieuw DD JGZ op weg gaat naar een DD GGD.
Vraag: In het verleden is daar ook al geld voor gereserveerd is er toen niet gewerkt aan een integrale 
aanpak?

3. Bij 3.2 wordt gesproken over de financiële exploitatievoordelen over 2017 en 2018 die gebruikt 
worden om niet direct meer geld te vragen.
Vraag: Om welke bedragen gaat dit in relatie met de gewenste digitalisering.

4. Bij de Algemene Uitgangspunten 8 en 15 wordt aangegeven dat extra maatwerk/opdrachten voor 
een kostprijs dekkend tarief woeden aangeboden.
Vraag: Is er voor maatwerkopdrachten al van te voren personeelskosten begroot en personeel 
aangenomen of wordt dit na de aanvragen van opdrachten eventueel ingehuurd. (Denk aan de ODRU 
die 1.5 miljoen aan personeel voor extra werk van te voren had benoemd en waar nog geen 1/2 
miljoen aan opdrachten binnen kwam; dus een extra rekening naar de gemeenten).

5. In het vorige stuk van het college stond dat de organisatie t.a.v. de ICT structuur in een lege 
Coöperatie werd ondergebracht en er bij een tekort aan middelen dat dit niet bij de GGD een 
verhoging zou betekenen. 
     Verderop stond te lezen dat de GGD toch verantwoordelijk is voor de aansturing; zie mijn vorige 
stukje.
Vraag: Wat is de meer waarde van een extra bestuurlijke laag en welke kosten neemt dit met zich 
mee. Wie draait nu op voor eventuele te korten?


